
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde
den 28. januar 2025, kl. 18 - 20 (i festsalen)

Deltagere: Anni Due Ipsen (Søs), Pelle Berg Petersen, Laila Nielsen, 
Thora Kjøller-Hansen, Mie Vesløv, Ninm Mahlert 
Johansen, Dorte Larsen, Line Grønnegaard, Hanne Vesth 
og Bibi Arvidsen.

Bornholms Regionskommune 
Center for Skole 

Kildebakken 
+45 56 92 61 00 

kildebakken@brk dk 
www brk dk 

CVR 26 69 63 48

Afbud: Dorte Larsen (Thomas Grønnegaard i stedet for), Pelle Berg 
Petersen, Laila Nielsen

1. Godkendelse af referat
a Godkendt ved sidste møde

Ad. Godkendt

2. Kort orientering fra skolen
a. Børn

1. Magtanvendelser

b. Personale
1. Sygefravær

c. Økonomi
1. Status på Budget
2. Antal elever 1 skole og sfo

Ad. 2a
Der er registreret en magtanvendelse siden sidst.

Ad. 2b
Vi har været præget af langtids sygdom i en lang periode. Vi følger BRKs politik for 
sygefravær/nærvær, og vi orienterer forældrene efter aftale med medarbejderne.

Ad. 2c
Ledelsen orienterer om et budget i forventet balance, hvor vi forventer et mindreforbrug, 
som er nødvendig at overføre til 2025 for at sikre en stabil drift og for at kunne overholde 
budget 2025. Mindreforbruget skyldes tilbageholdenhed af hensyn til budget 2025.

Antal i skole 80 elever, antal i SFO 48 børn. Der er visiteret 1 barn mere pr. 1. marts.



3. Godkendelse af budget 2025
a. Skolebestyrelsen skal godkende budget for 2025

Ad. 3a
Ledelsen gennemgår Budget 2025.
Der undersøges mulighed for leasing af biler for at se om udgiften til drift af biler kan blive 
mere sikker.
Der er på personalets forespørgsel i 2024 lavet udspecificering af konti under 
beskæftigelsesmaterialer.
Der er på øvrige poster afsat lidt ekstra penge, da der kan være ændringer af rum eller andet 
som skal foretages. Denne udgift er det præciseret, vi selv skal afholde.
Skolebestyrelsen godkender budgettet.

4 Arrangement for forældre
a. Skal vi planlægge en aften for forældrene med LEV, Center for Autisme etc.?

Ad. 4a
Der tages kontakt til LEV og Center for Autisme med henblik på mulighederne for 
forældrearrangement(-er) i foråret fra kl. 17.30 - 19.30.

Idéer til indhold:
■ Fortælle forældrene om hvilke muligheder der er for hjælp og rådgivning fra 

LEV.
■ Hvilke muligheder er der efter Kildebakken og hvordan kan man få hjælp 

til eks. efterskole, højskole, etc.
■ Hvordan arbejder man med løsrivelsen for de unge?
■ Værgemål, umyndiggørelse - skal man eller skal man ikke?

Søs og Bibi aftaler det nærmere forløb.

Skolebestyrelsen ønsker at arbejde videre med, om der kan laves et arrangement for 
søskende i samarbejde med eksempelvis PPR, LEV eller andre på et senere tidpunkt.

5. Orientering fra formanden
a. Henvendelser

Ad. 5 a
Der er ingen henvendelser.

6. Høringer
a. Høring vedr. ændring af tildelingsmodel på folkeskoleområdet, høringsperioden løber fra 

den 6. januar 2025 — den 4. februar 2025.

Ad. 6a
Høringssvar fra skolebestyrelsen på Kildebakken:
Skolebestyrelsen på Kildebakken kan være bekymrede for, at der udover besparelserne ved 
klassesammenlægningerne, påtænkes en yderligere reduktion i tildelingen til folkeskolerne i 
Rønne på 0,5 mio. kr.
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7. Evt.
Kalenderen på Aula lægges ud i 3 måneders format i stedet for årsformat, da årsformatet 
bliver for småt.

Der opleves pt. gode praktikker for de ældste elever. Samarbejdet med UU-vejleder og 
praktiksteder er rigtig godt, og de erhvervsdrivende er gode til at tage imod vores unge 
mennesker.
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